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IMPORTANT INSTRUCTIONS: 
 

 

Be advised that Post will contact the applicant and/or petitioner via the email listed on the DS-230 

form to set up the visa appointment.  Therefore, please ensure that the email address submitted on 

the DS-230 form is up to date and accurate, and that you regularly check this email account for our 

interview notice. 

 

 

请注意， 领事馆将使用提供在 DS-230 表上的电子邮件地址与申请人/受益人联系并告知签证

面谈时间。因此， 请确保你在 DS-230 表上提供的电子邮件地址正确及有效。 另外，请定期

检查电子邮箱以确保你能收到我们的签证面谈通知。 
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Packet 3 Supplemental Information Sheet 
 

 

In order to reduce delays in processing your immigrant visa case, please complete this 

form with the following information and return it, along with other completed Packet 
3 documents, to the National Visa Center: 

 

1) GUZ / GZO case number 
2) Visa Category 

3) Name of each applicant in English and Chinese characters 

4) Current mailing address in Chinese characters with postal code 

5) Date of Marriage (if applicable) 
6) Local Telephone Number 

 
  

美国驻广州总领事馆 

第三号邮包资料补充表 

 

为了减少在办理您的移民签证申请过程中的延误，请填好下列各项资料并将此表与填写好的

其它第三号邮包资料一并寄回美国国家签证中心： 

 

1． GUZ /GZO 档案号码  

2． 签证类别 

3． 每位申请人英文及中文姓名 

4． 中文通信地址及邮政编码 

5． 结婚日期（如适用） 

6． 本地电话号码 

 

                                                                          

                                                                      Signature: ______________________            
 

Date:  _______________________ 

 

 
 

 

 

 

GIV Packet 3 Supplement 


